



Program Ijazah Sarjana Muda **Pengajian Warisan Dengan Kepujian**

Elektif: **Konservasi Warisan** Tempoh Pengajian: 8 Semester (4 Tahun)

SINOPSIS PROGRAM

Jabatan Pengajian Warisan menawarkan salah satu program yang paling diiktiraf di rantau ini. Program ini direka untuk memberi tumpuan kepada pancaindera yang terlatih, memberi ruang untuk bertindak inovatif dan mengarahkan serta memenuhi dan mengatasi cabaran prestasi.

Bidang Konservasi Warisan menawarkan peluang pembelajaran dalam disiplin ilmu berkaitan ilmu pemuziuman, etnografi, arkeologi berasaskan skop warisan untuk melahirkan graduan berketrampilan, berpengetahuan, memahami dan menghayati bahan warisan secara teknikal, inovatif, kreatif dan beretika melalui pendekatan yang mampan. Proses pengajaran dan pembelajaran dilaksanakan

secara teori dan praktikal menerusi kaedah pengajaran kuliah, studio, bengkel, amali di industri, pembangunan dan penghasilan produk, persembahan produksi dan penyelidikan ilmiah bagi memenuhi keperluan bergraduat. Pencapaian pelajar akan dinilai menerusi kaedah Penilaian Berterusan dan Peperiksaan. Peluang kerjaya dalam bidang ini meliputi konservator, penyelidik, ahli perunding, Usahawan dan Pendidik.

Ijazah Sarjana Muda Pengajian Warisan dengan Kepujian dalam bidang konservasi warisan adalah tahap praktikal yang paling komprehensif yang ditawarkan di universiti dalam Malaysia. Terdapat kursus-kursus dalam bidang lakonan kontemporari, pengarahannya dan scenography disokong dengan melakukan kursus kemahiran

dalam teater tradisional seperti Mak Yong, Wayang Kulit dan Bangsawan, menyediakan graduan untuk kerjaya peringkat yang fleksibel. Kami menasaskan khalayak global. Matlamat tertinggi kami adalah untuk melatih usahawan seni dalam setiap disiplin seni persembahan yang membawa idea-idea baharu dan berani yang menjana minda, mencabar hati, dan menggembarakan deria.

Kami memupuk rasa ingin tahu, ciptaan, keberanian dan jenaka, menggalakkan inovasi praktikal dan wahyu peribadi tabiat sepanjang hayat artis persembahan. Ijazah ini mencerminkan kepelbagaian dan keseronokan subjek di alaf baharu dan memberi peluang kepada pelajar untuk melihat teori dan amalan prestasi dalam pelbagai media dan konteks.

